
Referat FAU-møte Sandved skole

Dato: 07. november 2022

Tidspunkt: 18:30 – 19:30

Sted: Fysisk oppmøte på skolen

Tilstede:

1a x 2a x 3a x 4a x 5a 6a x SFO 1

1b x 2b x 3b x 4b x 5b x 6b

1c x 2c x 3c x 4c 5c 6c x

1d x 2d 3d x 4d x 5d x 6d x

Referent: Terese Ramsland

ID Tittel Aksjon / Ansvarlig
1 Velkommen (10 min) FAU leder

- Leder ønsker velkommen
- Oppmøteregistrering for årsmelding

Leder / Nestleder

2 Informasjon fra ledelsen (40 min) Rektor/Inspektører
Skolens ledelse informerer om aktuelle saker:
Skolebygget
Er i avsluttingen av bestilling av møbler og AV-utstyr, slik det er klart
til skolestart til høsten. Det er bevilget 700 000 kr til kunst og
utsmykking, arbeidet er i starten. Alle elever skal få besøke bygget  i
november/ desember. Bygget skal være ferdig til jul,  mye som skal
testes til våren og frem til skolestart.
Fremdeles stort fokus på HMS.
Elevrådet
De er opptatt av uteområdet. Veldig opptatt av labyrinten, skal
bygges opp igjen og fikse drenering. Uteområdet skal være ferdig ut
på våren.
Foreldreundersøkelsen
Starter nå i november, da har vi en kjøreplan vi følger.
Lysfesten skolen bidrar med to personer som deltar sammen med
FAU under opprigging. FAU skal stå for nedrigging.
Julegudstjeneste har vært oppe i SU. Alternativt opplegg på skolen
for de som ikke deltar i julegudstjenesten.

Rektor Siri

3 FAU Felles (40 min) FAU leder
Trafikkvakt og hjertesone
De ordinære trafikk vaktene har godt bra.
Det har vært mer utfordrende på vakten  som står ved kirken, her
har det vært tilfeller der bilister som trenger seg fram som tuter. Det
er fremdeles for mye trafikk her.

Leder / Nestleder -
rektor blir med på
trafikkvakt og
hjertesone.



Rektor har tatt kontakt politiet for å be de står der og henvise de til
hjertesone. Og politiet sjekker de syklende for  lys og refleks.
Det hadde vært holdings skapene med synlig politi.
FAU og Skolen mener det er viktig å fortsette å holde fokus på
hjertesonen/ droppsonen slik at denne situasjonen bedrer seg.
Oppsummering/erfaring av TV-aksjonen
Komiten lage et erfaringsnotat/oppskrift til neste år. Til neste år kan
det en lese igjennom før en komiteen starte med det arbeidet. Det
som er litt negativt er at rodene er så forskjellig i størrelse.
Foreldremøte våren 2023
Ikke kommet noe lengre siden sist møte. Tas neste mnd.
Skolestrukturen i sentrumsskolene- oppdatering
Det ble holdt et åpent informasjonsmøte 6. oktober. Stangeland
Skole stilte sterkt, med tog, barn og korps.
FAU har gitt sitt innspill sammen med SU. I tillegg har FAU sendt eget
innspill til kommunen vedr befolkningsvekst, trafikk, skolevei og
kultur og fritid.
Saken skal behandles politisk 20. februar 2023.

4 Eventuelt
Nye saker kan taes opp

FAU leder

Det ble arrangert henting av gjenglemte klær. Dette varte 1 ½ time
der vi kunne hente. Det opplevdes som noe kort periode. Det var
også uklart om dette gjaldt gjenglemte klær kun fra SFO, eller om
dette også gjaldt klær gjenglemt på skolen.
SFO har i etterkant av møte informert om at dette gjaldt klær fra
klassene i 1.-3. trinn og SFO. Ettersom det var mye klær som skulle
organiseres, og at dette skulle skje innenfor personalets arbeidstid,
varte dette kun 1,5 timer denne gangen.

Leder / Nestleder

5 Komite -arbeid (30 min) FAU-leder
- Lysfesten komite starter opp (2-trinn)
- Dugnad komite starter opp (4-trinn)
- 17.Mai komite starter opp (5 og 6-trinn)
- Politisk komite

Samt ansvarlige per
trinn

Neste FAU-møte: Mandag 05. desember


